
Årsberetning 2016 
Tønsberg Kajakk Klubb 

 

Tønsberg Kajakk Klubb ble stiftet i 1935. 
Klubben hadde 130 medlemmer ved årsskiftet. 

For mer info, se tkklubb.no 
 

Styret 2016:  
Leder:       Tom Skauen 
Nestleder:     Ole Magnus Fevang 
Styremedlemmer:   Egil Børstad (kasserer) 

Per Martin Fevang  
Arne Lassen‐Urdahl (Sekretær) 

 

Varamenn:     Trond Nylund 
Jon Arild Andresen 

 

Revisorer:     Lars Ivar Gran  
Ragnar Fevang 

 

Valgkomité:     Tor‐Sverre Lien Jensen 
Wenche Huseby 
Tor Gervin  

 

Det har vært gjennomført 10 styremøter, samt diverse planleggingsmøter knyttet til ulike 

arrangementer. 

Økonomi: 

Tønsberg Kajakk Klubb gikk i 2016 med 62 420 kroner i overskudd, noe som er noe høyere enn 2015. 

Klubben hadde ved utgangen av 2016 økt egenkapitalen til 518 871 kroner fra 454 549 kroner i 2015. 

Styret har for 2016 vært fokusert på å støtte tiltak som gir økt aktivitet og trivsel for nye og eksisterende 

medlemmer. Styret ser at selv med beskjeden støtte så har det fremmet økt rekruttering og aktivitet; 

spesielt blant yngre. Sparebank 1 Nøtterøy‐Tønsberg tildelte klubben 35 000 kroner til innkjøp av 

kajakker, primært tiltenkt juniorer. Det ble kjøpt 5 kajakker for disse midlene. Styret valgte også å kjøpe 

5 enkle havkajakker for 11 000 kroner. Dette for å bedre kunne tilrettelegge for kurs av nye interesserte. 

Det har i 2016 blitt avviklet ett Introkurs; nye havkajakker kan tilrettelegge for økt aktivitet. 

Trening og aktivitet: 

 Sesongåpning med Neglespretten med 10 deltagere; dårlig vær bidro til lav deltagelse. 

 Padlingens dag avholdt ved Klubbhuset; kraftig regnvær medførte også her til få oppmøtte. 

 Nøtterøy rundt avviklet for 76. gang med 47 deltagere 

 24 deltakere i 11 forskjellige terminførte konkurranser tilsier en økning i antall aktive padlere 

 24 deltakere på 21 tirsdagsrace er også en klar økning fra foregående år 



 Trond Nylund, Ivar Rød og Øyvind Langslet deltok i Verdensmesterskapet for veteraner (Masters 

& Paracanoe World Cup in Brandenburg). Gent Olsen deltok i Nordisk Mesterskap i Padling. 

 Klubbmestere ble Tor‐Sverre Lien‐Jensen og Henriette Børstad. I år var det også 12 juniorer som 

deltok i klubbmesterskapet. Detaljer omkring resultater finnes på våre nettsider. 

 Oppsummering av padlet distanse er utfordrende, da protokollen er noe mangelfull. Vi har 

notert at blant herrene har Trond Nylund padlet ca 1050 km og Øyvind Langslet 566 km. Blant 

damene er det juniorene Ada Lassen‐Urdahl med 167 km og Henriette Børstad med 166 km som 

har notert distanse. Vi er sikre på at andre av klubbens medlemmer også har ha padlet mye uten 

at det er notert. Vi oppfordrer til å notere padlet distanse for neste sesong. 

 Mandag og torsdag har vært treningsdag på vannet for de yngre. Ole Magnus Fevang og Per 

Martin Fevang har vært ansvarlige for treningen. Etter hvert som antall juniorer har økt har også 

foreldre blitt engasjert til å bidra. Treningsdagene har blitt videreført med styrketrening på 

Kongseik Ungdomsskole og innetrening på Klubbhuset. Antall oppmøtte har vært som i høst. 

Meget gledelig å se at satsing på de yngre har gitt slike resultater. 

 Stor økning i antall yngre som har deltatt på trening. Før sommerferien var det 3‐6 juniorer på 

trening. Fra august og ut til bryggene ble tatt opp var det jevnt over 6‐10 juniorer på vannet. 

Trenden har fortsatt på innetreninger i vinter og juniorgruppa teller mellom 10‐15 personer. 

 På mandager har det også etter nyttår vært styrketrening med medisinball for alle som ønsker 

det. Oppmøte har vært på mellom 4 til 8 personer. 

 De eldre og mer etablerte padlerne har møtes til formiddagstrim på tirsdager. 

 Prosjekt «Nytt klubbhus» er prioritert av styret, men i forsvarlig fremdrift i forhold til prosessene. 

Det er utarbeidet et anbudsgrunnlag og tilbud. Dette materialet er benyttet som grunnlag for å 

søke støtte til byggingen. Det er allerede inne søknad om støtte til Sparebankstiftelsen, som vil 

behandle søknader i løpet av våren. Videre vil det bli levert inn søknad om tippemidler og mva 

kompensasjon.  Styret vil kalle til ekstra ordinært årsmøte når resultat fra denne og andre 

søknaden foreligger og budsjett kan utformes. Det vil bli vektlagt at et nytt klubbhus kun skal 

igangsettes på bakgrunn av et bærekraftig langsiktig driftsbudsjett. 

 Klubben har hatt en økning til omkring 130 medlemmer i 2016.  

 Vi noterer også en jevn strøm av henvendelser på nye og eksisterende medlemmer som ønsker 

plass til kajakk. Enkelte velger å avvente innmelding til de evt. kan få plass til egen kajakk. 

 Styret var høsten 2016 i dialog med ulike parter som etterspurte tilbud om kurs og instruksjon av 

kortere og lengre varighet. 

 Styret har jobbet med å kartlegge ulike nye sponsormuligheter og noen nye sponsorer har 

kommet til i løpet av året. Styret ser at potensialet er større og satser på mer sponsorer i 2017. 

 Adminstrasjon av klubbens nettsider ble overdratt fra Tor Gervin til Arne Lassen‐Urdahl i april 

’16. 

Lindboeåra og Tønsberg Idrettsutvalgs pokal vil ikke bli utdelt for sesongen 2016 pga. manglende 

konkurransedeltakelse i de aktuelle årsklasser. 

 

På vegne av TKKs styre 

Tom Skauen (sign) 


